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Vážení,
obracím se na vás, jako na radu obce a zastupitelstvo obce, z hlediska zákona 106/1 999 Sb. (svobodný přístup k
informacím) a zákona č. 123/1 998 Sb (právo na informace z hlediska životního prostředí).

Obrátila se na mně řada občanů, od kterých jsem získal podpisy na podporu kandidátů hnutí Naše Horoměřice pro
letošnĺ volby s výtkou, že tímto způsobem si nepředstavovali svojí podporu a svůj hlas, kterým chtěli volit tyto
kandidáty.
Je zcela bezprecedentní, že Obecní rada a zastupitelstvo v současném složení nerespektuje zásadnĺ zákony, které,
jako zvolení zástupci občanů, jsou povinni dodržovat, a zároveň chránit a hospodařit s majetkem obce (který je
majetkem všech občanů), který vám byl ve volbách svěřen.
Moje právo na informaci směřuje do oblasti pozemků parc.č. 203 a 206/1 v k.ú. Horoměřice. Zde v současné době na
pozemku park.č. 206/1 již vzniklo parkurové hřiště, které dodnes není využíváno. Dále do této lokality, která je jednou
z mála přírodních lokalit, kde v minulosti občané Horoměřice v Akci Z provedli zalesnění této lokality,, zasahují hrubým
způsobem. Tato lokalita byla v dnešních dnech zdevastována vykácením zeleně v době, kdy nelze toto provádět
vzhledem k tornu, že vegetační období klidu v současné době není.
Dále zde vznikla přístupová komunikace, kdy byla odbagrována velká část zeminy a travního porostu, včetně křovin,
a navezena šotolina a značné množství štěrku, čili tím vznikla komunikace bez stavebnĺho povolení.
Nutno podotknout, že v žádném Uzemním plánu, ať původním, nebo připravovaném, nebylo s touto lokalitou počítáno
v tomto směru.
Je nepochopitelné, že tímto způsobem proběhl hrubý zásah do lokality, kde se pohybovala zvěř, ptactvo, brouci
apod., a tĺm došlo k nenávratným škodám z hlediska životního prostředí.
Domnívám se, že se jedná o chování Radnice a zastupitelů, kteří si přivlastňují oprávnění dělat si co chtějí, aniž by k
tornu měli mandát od občanů. Není přece možné, aby na úkor všech občanů Horoměřic, aniž by měli možnost se k
tomu vyjádřit, bylo nakládáno s jejich majetkem tímto způsobem, a na úkor občanů byly zvýhodňovány určité skupiny
a zájmy různých kroužků, seskupení apod.
Není omluvou, že se jedná o zřízení základny Skautů v Horoměřicích, nebo o pronájem tohoto pozemku na Skolku v
přírodě.
Jsem přesvědčen o torn, že má a musí být provedeno seznámení občanů se záměry, které má Radnice z hlediska
pozemků obce Horoměřice, a na základě jejich připomínek teprve zařadit tyto lokality do Uzemního plánu, a nejednat
chaoticky a zasahovat tak do různých lokalit a majetku obce bez předchozĺho projednání tak, jak ukládají příslušné
zákony a předpisy.
Prosím o informaci, na základně jakých zákonů a předpisů toto své rozhodnutí Radnice učinila a vyčíslení finančnĺch
prostředků, které byly a budou na tyto akce vynaloženy.
S pozdravem JUDr. V S
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